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 Протокол 

 
Днес 15.11.2022г. от 13:30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 

бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци.  

Присъстват: Иван Якимов – секретар, Даниела Петкова, Младен Колев, Тотю 

Ненов  - членове 

Отсъстват: Пепа Колева – председател, Димитър Кокошаров, Събчо Лалев – 

членове 

Присъстват още –  Стелиян Нунев – Председател на ОбС Априлци, инж. Тихомир 

Кукенски – Кмет на община Априлци, Снежина Стоянова – Зам. кмет на община 

Априлци, Ваня Иванова – Секретар на община Априлци, Петко Павлов, Деница 

Николова, Начо Начев – общински съветници 

    

И. Якимов: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н кмет, уважаема администрация, откривам заседание на постоянната комисия по 

бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци. Присъстват 4 общински съветници. 

 

И. Якимов: Представям Ви проекта за дневен ред:   

 

1. Предложение ДП-403/09.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на 

територията на Община Априлци и общински културен календар за 2023г. 

 

И. Якимов: Постъпили са 3 нови предложения: 

 

- Предложение ДП-406/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1474/21.10.2022г. от Анита Георгиева Йорданова 

за отпускане на 5 м³ дърва за огрев; 

 

- Предложение ДП-407/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1209/02.09.2022 г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на 5 м³ дърва за огрев; 

 

- Предложение ДП-408/15.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Кандидатстване на Община Априлци с проект за закупуване на 

лекотоварен автомобил за разнос на храна за нуждите на Домашен социален 

патронаж и проект „Топъл обяд ” пред Фонд „Социална закрила” - МТСП.  

 

   И. Якимов: Имате ли други допълнения към дневния ред? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-406/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет 

на община Априлци, относно Заявление с вх. №1474/21.10.2022г. от Анита Георгиева 

Йорданова за отпускане на 5 м³ дърва за огрев, да влезе в дневния ред като точка 2: 
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Гласували общо 4 общински съветници 

4  „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

И. Якимов: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-407/14.11.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. 

№1209/02.09.2022 г. от Радослава Янкова Мавродиева за отпускане на 5 м³ дърва за 

огрев, да влезе в дневния ред като точка 3: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

4  „за” 

0     „против”  

0  „въздържали се” Приема се. 

 

И. Якимов:  В режим на гласуване сме, Предложение ДП-408/15.11.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Кандидатстване на Община 

Априлци с проект за закупуване на лекотоварен автомобил за разнос на храна за нуждите 

на Домашен социален патронаж и проект „Топъл обяд ” пред Фонд „Социална закрила” 

- МТСП, да влезе в дневния ред като точка 4: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

4  „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

И. Якимов: В режим на гласуване сме за така предложеният дневен ред с 

направените допълнения: 

 

Гласували общо 4 общински съветници 

4  „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-403/09.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност 

на територията на Община Априлци и общински културен календар за 2023г. 

 

2. Предложение ДП-406/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1474/21.10.2022г. от Анита Георгиева 

Йорданова за отпускане на 5 м³ дърва за огрев. 

 

3. Предложение ДП-407/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1209/02.09.2022 г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на 5 м³ дърва за огрев. 
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4. Предложение ДП-408/15.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Кандидатстване на Община Априлци с проект за закупуване 

на лекотоварен автомобил за разнос на храна за нуждите на Домашен социален 

патронаж и проект „Топъл обяд ” пред Фонд „Социална закрила” - МТСП.

  

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-403/09.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на 

територията на Община Априлци и общински културен календар за 2023г. 

 

            И. Якимов: Давам думата на г-н Кукенски. 

   

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, предложението е относно Приемане на програма за развитие 

на читалищната дейност на територията на Община Априлци и общински културен 

календар за 2023г. 

Целите на народните читалища са свързани със задоволяване потребностите на 

гражданите, а именно: 

- развитие и обогатяване на културния живот, социалната и образователната 

дейност в населеното място, където осъществяват дейността си; запазване на обичаите и 

традициите на българския народ; разширяване на знанията на гражданите и 

приобщаването им към ценностите и постиженията на науката, изкуството и културата; 

възпитаване и утвърждаване на националното самосъзнание; осигуряване на достъп до 

информация и др. 

За постигане на целите си читалищата извършват основни дейности, като: 

- уреждане и поддържане на библиотеки, читални, фото, фоно, филмо и 

видеотеки, както и създаване и поддържане на електронни информационни мрежи; 

развиване и подпомагане на любителското художествено творчество; организиране на 

школи, кръжоци, курсове, клубове, кино и видео показ, празненства, концерти, чествания 

и младежки дейности; събиране и разпространяване на знания за родния край; създаване 

и съхраняване на музейни колекции, съгласно Закона за културното наследство; 

предоставяне на компютърни и интернет услуги и др. 

Съгласно чл. 26 а, ал. 1 и ал. 2 от Закона за народните читалища: 

„Председателите на народните читалища на територията на съответната община 

ежегодно в срок до 10 ноември представят на кмета предложения за своята дейност през 

следващата година, кметът на общината внася направените предложения в общинския 

съвет, който приема годишна програма за развитие на читалищната дейност в 

съответната община.” 

 

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?  

Инж. Т. Кукенски: Звъняха ми във връзка с празника на сланината. Трябва да 

уточним къде да се проведе. Вариантите са на центъра или на пазара.  

С. Нунев: Според мен най – добрият вариант е до поликлиниката да се направи 

официалната част и да бъдат разположени само местните производители. Останалите да 

бъдат на пазара. Знаете какво става на центъра, а и сега вече е ремонтиран. 
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Инж. Т. Кукенски: Ако бъде на центъра, скарите могат да бъдат разположени само 

на паркинга. На площадката ще са дрехи, обувки и неща от този сорт. 

П. Павлов: Според мен на центъра на Априлци трябва да се правят само 

официални празници – 3 март, запалването на елхата, изнасянето на иконата. Паметникът 

е свещен. Нека бъде само за такива поводи. Всички останали празненства да са на друго 

място. 

С. Нунев: Всички улици имат изход, нека се направят еднопосочни и да се 

използват за паркинг. По този начин няма да се спира движението. Нека се помисли, 

всеки да предложи.  

Д. Николова: Имаше хора, които ми звъняха да се оплакват, че са вървели пеша 

от Скандалото. Пътували са 5 часа и накрая им се налага да вървят и пеша такова 

разстояние, защото полицаите са спрели движението.  

М. Колев: Не трябва да се затваря главният вход. Автобусите идват, оставят 

хората и се изтеглят да паркират.  

Д. Николова: Хубаво е да има сергии, но да са свързани с производители, с бита, 

а не дрехи, зеленчуци. Опорачава се самият празник. За мен вече читалището трябва да 

помага, празникът да се организира от общината, защото стана прекалено голям. Трудно 

е да се справят.  

П. Павлов: Има много хора, които се настаняват в хотели, къщи за гости. Не 

можем да не ги пускаме, не трябва да се спира движението. Хора с увреждания, всякакви 

ситуации е имало. 

Инж. Т. Кукенски: И аз съм на мнението, че не можем да затворим града.  

С. Нунев: Важно е да отделим местните търговци, защото се разваля имиджа на 

празника.  

Д. Николова: Раздавали сме табелки, за да се знае кои са местните производители, 

чуждите хора си ги снимат и на следващата година си ги слагат. Страшни хитрини се 

правят. Пишат, че сланината им е априлска. 

С. Нунев: Наистина някои хора така си развалят мнението за местното 

производство. 

И. Якимов: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-403/09.11.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Приемане на програма за 

развитие на читалищната дейност на територията на Община Априлци и общински 

културен календар за 2023г.: 
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Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за”  

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

        С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), във връзка с чл. 26 а, ал. 1 и ал. 2 от Закона за 

народните читалища, Общински съвет – Априлци 

РЕШИ: 

Приема Програма за развитие на читалищната дейност на Община Априлци 

за 2023 г. и Общински културен календар за 2023 г. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-406/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1474/21.10.2022г. от Анита Георгиева Йорданова за 

отпускане на 5 м³ дърва за огрев. 

 

И. Якимов: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

постъпило е заявление от Анита Георгиева Йорданова, майка на четири  деца, за 

отпускане на 5 м³ дърва за огрев за отоплителния сезон. 

 

И. Якимов: Имате ли изказвания, предложения, въпроси?  

 

М. Колев: Нямам против предложението, но сега се сетих, че имаше една молба 

от читалището в Зла река за 10 кубика дърва. От Видима също.  

 

Д. Николова: Всички читалища ли трябва да си подадат молба за дърва или не? 

       

 Инж. Т. Кукенски: Не сме карали дърва за читалищата. Притеснително е времето, 

не знам дали ще успеем. Иначе не е проблем.  

 

 С. Стоянова: Понеже аз намерих работа на въпросната жена, искам само да кажа, 

че хазайката и най – редовно ми се обажда да ми каже, че не плаща наем. 

 

 И. Якимов: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-406/14.11.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. 

№1474/21.10.2022г. от Анита Георгиева Йорданова за отпускане на 5 м³ дърва за огрев: 

 

Гласували общо 4 общински съветници   

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 
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  С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), Общински съвет – Априлци 

 

РЕШИ: 

 

             Да бъдат отпуснати 5 м³ дърва за огрев на Анита Георгиева Йорданова. 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-407/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1209/02.09.2022 г. от Радослава Янкова Мавродиева 

за отпускане на 5 м³ дърва за огрев. 

 

            И. Якимов:  Г-н Кукенски, заповядайте. 

  

Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

постъпило е заявление от Радослава Янкова Мавродиева за отпускане на 5 м³ дърва за 

огрев. Знаете коя е, всяка година и отпускаме. 

  

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-407/14.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №1209/02.09.2022 г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на 5 м³ дърва за огрев: 

 

  Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

             С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), Общински съвет – Априлци 

 

РЕШИ: 

 

             Да бъдат отпуснати 5 м³ дърва за огрев на Радослава Янкова Мавродиева.  
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ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-408/15.11.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Кандидатстване на Община Априлци с проект за закупуване на 

лекотоварен автомобил за разнос на храна за нуждите на Домашен социален патронаж 

и проект „Топъл обяд ” пред Фонд „Социална закрила” - МТСП. 

 

            И. Якимов:  Г- н Кукенски, заповядайте. 

  

Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

във връзка с все по-нарастващия брой потребители на топъл обяд, приготвян в кухнята - 

майка, собственост на Община Априлци /потребители на трапезария - местна дейност, 

проект «Топъл обяд», проект «Грижа в дома»/ и зачестилите повреди на двата 

автомобила, които се използват за разнос на храната по домовете, е необходимо 

закупуването на подобен двуместен автомобил, тип „пикап”. 

Община Априлци има възможност да кандидатства за финансиране закупуването 

на нов лекотоварен автомобил по целева програма „Патронажна мобилност за доставка 

на топъл обяд”, финансирана от фонд „Социална закрила” към МТСП. Кандидатстването 

е в срок до 25.11.2022 г. Проектите се класират и одобряват до 22.12.2022 г. 

Изпълнението е през календарната 2023 година след провеждане на законовите 

процедури. Задължително условие е кандидатите - общини да са подали проект или да 

изпълняват вече такъв по операция „Топъл обяд” - Програма за храни и основно 

материално подпомагане 2021-2027. 

Финансова рамка на проектното предложение: Безвъзмездно финансиране от 

фонд „Социална закрила” – 36 хил. лв. с ДДС, съфинансиране от кандидата - най-малко 

10% от общия бюджет на проекта. 

В тази връзка предлагам на вниманието Ви техническа спецификация на 

автомобил, който отговаря на необходимите технически характеристики за финансиране 

чрез фонда и който е подходящ за транспортирането на топла храна и хранителни 

продукти. 

  

И. Якимов: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?  

 

С. Нунев: Аз искам да попитам, понеже обществеността се интересува, за другите 

2 автомобила, които трябваше да бъдат закупени. Ще ги има ли скоро? 

 

Инж. Т. Кукенски: Ще ги има. Оказа се, че има проблем с талона на автомобила, 

сбъркан е в Швейцария. И се започнаха документи, но сагата приключва скоро. Говорих 

с тях. 

 

И. Якимов:  В режим на гласуване сме, Предложение ДП-408/15.11.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Кандидатстване на Община 

Априлци с проект за закупуване на лекотоварен автомобил за разнос на храна за нуждите 

на Домашен социален патронаж и проект „Топъл обяд ” пред Фонд „Социална закрила” 

– МТСП: 

 

  Гласували общо 4 общински съветници 

       4 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 
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             С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/ Общински съвет – Априлци 

 
РЕШИ: 

 

1. Дава съгласие Община Априлци да кандидатства за финансиране пред фонд 

„Социална закрила” към МТСП с проект „Закупуване на лекотоварен 

автомобил за разнос на храна за нуждите на Домашен социален патронаж - гр. 

Априлци“ и упълномощава Кмета на Общината да проведе необходимите 

процедури и подпише съответните документи. 

 

2. Дава съгласие за осигуряване на собствени финансови средства за реализацията 

на проекта в размер на 4000.00 /четири хиляди/ лева и заплащане на цялата 

стойност на автомобила на изпълнителя при доставката. 

 

 

И. Якимов: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието! 

 

 

 

Иван Якимов 

Председателстващ 

  

  

 

Протокол 

Красимира Коева 


